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Spørgsmål nr. 1076 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Vil ministeren i forlængelse af de tal, der er offentliggjort i for-

bindelse med artiklen "På trods af gode resultater: Færre afso-

ner med fodlænke" fra dr.dk den 9. februar 2018, oplyse, hvor-

dan udviklingen i første halvår 2018 har været med hensyn til 

henholdsvis ansøgninger og tilladelser til fodlænkeafsoning?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en ud-

talelse fra Direktoratet for Kriminalforsorgen, der har oplyst følgende:

”Direktoratet for Kriminalforsorgen kan oplyse, at der i første 

halvår af 2018 i alt er modtaget 1.406 ansøgninger om at udstå 

straf med fodlænke, og at der er meddelt 1.169 tilladelser til at 

udstå straf med fodlænke.

Det bemærkes, at tallene er baseret på en foreløbig opgørelse, 

som er trukket den 1. september 2018, og at der således ikke er 

tale om endelige tal.”
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